
展锐通用软件许可证, 第 1 版

Unisoc General Software License v1

展锐通用软件许可证, 第 1 版

Unisoc General Software License v1

2021 年 11 月 [网址 \(待定\)](#)

November 2021 [Website \(TBD\)](#)

展锐通用软件许可证,第 1 版 (以下简称“本许可证”)下的所有作品,包括但不限于源码、目标码、文档、开发工具和配置文件等,均受《中华人民共和国著作权法》、及适用之国际公约中有关著作权或其它财产所有权法律的保护,相应的版权或许可使用权均属展锐所有。

Any and all Works under Unisoc General Software License v1 (the “License”), including, but not limited to, source code, object code, documentation, SDKs and configuration files, are protected by the *Copyright Law of the People’s Republic of China* and the relevant parts concerning copyrights or other property rights in the applicable international conventions. Unisoc owns the corresponding copyrights or the licensing rights thereof.

您对“本许可证”下的“作品”的复制、使用 (包括链接)、修改、以及分发受展锐通用软件许可证, 第 1 版的如下条款的约束。

The copying, using (including Linking), modification, and Distribution of the “Works” under the License are governed by the following terms and conditions of Unisoc General Software License v1.

如果想要申请本许可证, 应提出《使用申请》 (*Unisoc Copyright License Request Form*) 。

If you desire to apply for the License, you shall submit *Unisoc Copyright License Request Form*.

0. 定义 Definitions

“许可证颁发者”是指紫光展锐 (上海) 科技有限公司及其可能向您提供本软件的关联公司 (统一简称“展锐”)。

Licensor means Unisoc (Shanghai) Technologies Co., Ltd. and its Affiliates that may provide you with this software (collectively, UNISOC).

“作品”是指“许可证颁发者”在“本许可证”下的智力创作成果, 包括但不限于源码、目标码、文档、开发工具和配置文件等。

Works means the intellectual creation of the Licensor under the License, including but not limited to source code, object code, documentation, SDKs and configuration files, etc.

“衍生作品”是指自然人或法人实体对全部或部分作品进行移植、适配、修改、开发所形成的作品、设计图、软件或技术方案。

Derivative Works means the Works, design drawings, software or technical solutions formed by natural persons or Legal Entities by transplanting, adapting, modifying, and developing all or part of the Works.

“法人实体”是指具有法人地位的经济实体及其关联实体。

Legal Entity means economic entities with legal person status and their Affiliates.

“关联实体”是指法人实体现在或将来控制、共同控制、施加重大影响，以及同受一方控制、共同控制或重大影响的公司。

Affiliate means a company under the current or future control, common control, or significant impact of a Legal Entity”, and a company under the control, common control or significant impact of the same party with the Legal Entity.

“分发”是指通过任何媒介向他人提供作品或衍生作品的行为。

Distribution means the act of providing Works or Derivative Works to others through any medium.

“分许可”是指获得“本许可证”的自然人或“法人实体”将从“本许可证”允许的权利再行向其他自然人或“法人实体”授权许可的行为。

Sublicense means the act that a natural person or Legal Entity who has obtained the License will license the rights permitted by the “License” to other natural persons or “Legal Entities”.

“链接”是指将由源代码转换成的对象模块组合在一起，形成可执行文件的行为。包括静态链接和动态链接。

Linking means the act of combining object modules converted from source codes to form an executable file, including static Linking and dynamic Linking.

1. 附条件的版权许可

Conditional Copyright License

(1) 复制、使用(包括链接)、修改或分许可“本许可证”下的“作品”或“衍生作品”需要事先获得“许可证颁发者”的书面同意。

The copying, using (including Linking), modifying or Sublicensing the Works or Derivative Works under the “License” requires the prior written consent of the Licensor.

(2) 自然人或“法人实体”对“本许可证”下的全部或部分“作品”进行修改产生“衍生作品”，应将“本许可证”置于产生的“衍生作品”或其随附文档中的明显位置；

If a natural person or Legal Entity modifies all or part of the Works under the License and hence produces the Derivative Works the License shall be placed at a place easily to be seen in the resulting Derivative Works or its accompanying documentation

(3) 自然人或“法人实体”应保证修改产生的“衍生作品”能够继续依照“本许可证”进行传播，并应保证不使用可能影响“本许可证”效力的内容。

Natural persons or Legal Entities shall ensure that the Derivative Works resulting from the modification will be able to continue to be disseminated in accordance with the

License, and shall ensure that they will not use any content that may affect the effectiveness of the License.

(4) 自然人或“法人实体”应保证不链接影响“本许可证”效力的内容，并应保证链接后产生的对象不影响“本许可证”的效力和传播性。

Natural persons or Legal Entities shall ensure that they will not link any content that may affect the effectiveness of the License, and shall ensure that the objects generated after the Linking will not affect the effectiveness and dissemination of the License.

2. 无专利许可

No Patent License

在“本许可证”下，“许可证颁发者”不提供对涉及其“作品”的专利许可。

Under the License, the Licensor does not grant any patent license involved in the Works.

3. 无商标许可

No Trademark License

在“本许可证”下，“许可证颁发者”不提供对其商品名称、商标、服务标识或产品名称的商标许可，但您为满足第 4 条规定的声明义务而必须使用的情形除外。

Under the License, the Licensor does not grant any trademark license for its trade names, trademarks, service identifier or product names, unless it is necessary for meeting the statement obligations stipulated in Article 4 hereunder.

4. 分发限制

Restrictions on Distribution

在事先获得“许可证颁发者”的书面同意的前提下，您可以将您接收到的“作品”或您的“衍生作品”以源程序形式或可执行形式重新“分发”，且必须履行向接收者提供“本许可证”的副本的声明义务。

With the prior written consent of the Licensor, you may redistribute, in source or executable form, the Works you received or your Derivative Works, provided that you must provide a copy of the License to the recipient.

6. 违约与终止

Breach and Termination

“许可证颁发者”有权终止“本许可证”，而无需承担任何责任，导致“本许可证”终止的行为包括但不限于：

The Licensor reserves the right to terminate the License without any liabilities. The acts that results in the termination of the License include but not limited to:

(1) 自然人或“法人实体”出现明显违法违规的情况；

A natural person or Legal Entity has obviously violated any laws and regulations;

(2) “法人实体”进入破产、财产接管、清算、重组、与其债权人和解、解散或任何类似程序的；

A Legal Entity enters bankruptcy, receivership, liquidation, reorganization, reconciliation with its creditors, dissolution or any similar procedure;

(3) “法人实体”控制权变化，包括但不限于兼并、重组、向第三人出售财产或直接或间接转让资产；

A Legal Entity is experiencing change of control, including but not limited to mergers, reorganizations, sale of property to a third party, or direct or indirect assignment of assets;

(4) 第三方许可人提前终止对“许可证颁发者”的该第三方软件的许可；

A third-party licensor terminates the license of the third-party software to the Licensor in advance; or

(5) “许可证颁发者”认为您违反“本许可证”的其他情形。

Other circumstances in which the Licensor believes that you have breached the License.

“许可证颁发者”将书面通知您立即终止其根据“本许可证”授予您的许可。许可自您接到其终止通知之日起终止。

The Licensor will notify you in writing to immediately terminate the license granted to you under the License. The license will terminate on the day you receive such termination notice.

9. 免责声明与责任限制

Disclaimer and Limitation of Liability

“许可证颁发者”未对“作品”或“衍生作品”做出任何明示或暗示的承诺或保证，包括但不限于商业适应性、适用特殊目的保证。在任何情况下，“许可证颁发者”不对任何人因使用“作品”或“衍生作品”而引发的任何直接或间接损失承担任何责任，不论该等损失因何种原因导致或者基于何种法律理论，即使其曾被告知有该等损失的可能性。

The Licensor has not made any express or implied covenants or warranties for the Works or Derivative Works, including, but not limited to, warranties for merchantability or fit for a particular purpose. In no event shall the Licensor have any liability for any direct or indirect losses caused to anyone using the Works or Derivative Works, regardless of the reason for the loss or be it based on any legal theory, even if it has been informed of the possibility of such losses.

条款结束

End of Terms

如何将紫光展锐通用软件许可证，第 1 版，应用到您的软件

How to apply Unisoc General Software License v1 to your software

如果您希望将紫光展锐通用软件许可证，第 1 版，应用到您的软件，为了方便接收者查阅，建议您完成如下三步：

If you desire to apply Unisoc General Software License v1 to your software, in order to facilitate the recipient's reading, it is recommended that you should complete the following three steps:

1, 请您补充如下声明中的空白，包括软件的首次发表年份、最近发表年份以及您作为版权人的名字；

Please add the blanks in the following statement, including the year of its first publication, the year of the most recent updates and your name as the copyright owner;

2, 请您在软件包的一级目录下创建以“LICENSE”为名的文件夹，将整个许可证文本放入该文件中；

Please create a folder named LICENSE in the primary directory of the software package, and put the entire license text into the folder;

3, 请将如下声明文本放入每个源文件的头部注释中。

Please put the following statement text in the header comment of each source file.

```
SPDX-FileCopyrightText: <FirstPublishedYear>-<LastUpdatedYear> Unisoc (Shanghai) Technologies Co., Ltd
```

```
SPDX-License-Identifier: LicenseRef-Unisoc-General-Software -1.0
```

```
THIS SOFTWARE IS PROVIDED ON AN "AS IS" BASIS, WITHOUT WARRANTIES OF ANY KIND, EITHER EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING BUT NOT LIMITED TO NON-INFRINGEMENT,
```

```
MERCHANTABILITY OR FIT FOR A PARTICULAR PURPOSE.
```

```
See the Unisoc general software license v1 for more details.
```
